

小一統一派位結果將於六月上旬郵遞予家長

\*\*\*\*\*

教育局發言人今日（四月二十三日）表示，因應 2019 冠狀病毒病的最新發展，為盡量減少社交接觸以阻止病毒在社區擴散，本年度的小一統一派位結果會透過郵遞方式通知家長，家長無須親身前往「統一派位中心」領取派位結果。

發言人說：「教育局會於六月三日至四日將印有統一派位結果的《小一註冊證》，透過香港郵政的『本地郵政速遞』以上門形式派遞給家長。如香港郵政人員派遞時無人收件，會留下《領取郵件通知卡》，以便家長於下一個工作天下午或之後到指定的郵政局領取上述郵件。倘若家長在六月五日仍未收到《小一註冊證》或由香港郵政發出的《領取郵件通知卡》，家長可於六月六日至七日到指定的『領取中心』取回《小一註冊證》。教育局會於四月二十四日致函家長，通知有關安排的詳情。」

發言人提醒家長留意教育局最新的新聞公報及教育局小一入學統籌辦法網頁的信息（網頁路徑：教育局網頁（[www.edb.gov.hk](http://www.edb.gov.hk)）> 教育制度及政策 > 小學及中學教育 > 學位分配 > 小一入學統籌辦法），以查閱有關公布統一派位結果及辦理註冊手續的最新安排。

有關小一入學統籌辦法的查詢，家長可使用教育局的二十四小時自動電話查詢服務（電話：2891 0088），聽取有關資料。家長如有進一步查詢，可與教育局學位分配組（小一入學）聯絡（電話：2832 7700 及 2832 7740）。

2020 年 4 月 23 日（星期四）

香港時間 14 時 30 分

Primary One Central Allocation results to be posted to parents in early June

\*\*\*\*\*

In light of the latest development of COVID-19 and the need to reduce social contact to arrest the spread of the disease in the community, the Central Allocation results of this year's Primary One Admission will be sent to parents by post. Parents need not go to "Central Allocation Centres" to collect the allocation results, a spokesman for the Education Bureau (EDB) said today (April 23).

"The EDB will deliver the 'Primary One Registration Form' with Central Allocation results to parents by door-to-door delivery from June 3 to June 4 through the 'Local CourierPost' service provided by Hongkong Post. If no one is present to receive the mail item at the time of delivery by Hongkong Post, a 'Mail Collection Notification Card' will be left for parents to collect it from the designated post office starting from the afternoon of the following working day. If parents have not received the 'Primary One Registration Form' or the 'Mail Collection Notification Card' issued by Hongkong Post by June 5, they could collect the 'Primary One Registration Form' at the designated 'Collection Centre' from June 6 to June 7. The EDB will send a letter to parents on April 24 to inform them of the detailed arrangements," the spokesman said.

The spokesman reminded parents to keep themselves abreast of the latest arrangements for the release of Central Allocation results and for registration by reading the latest EDB press releases and the messages posted on the EDB's Primary One Admission Website (path: EDB website ([www.edb.gov.hk](http://www.edb.gov.hk)) > Education System and Policy > Primary and Secondary School Education > School Places Allocation Systems > Primary One Admission System).

Parents may call the EDB's 24-hour automatic telephone enquiry system on 2891 0088 for information on Primary One Admission. Further enquiries may be directed to the School Places Allocation Section (Primary One Admission) on 2832 7700 and 2832 7740.

Ends/Thursday, April 23, 2020

Issued at HKT 14:30

